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Gedeputeerde Staten van Zuid‐Holland 
T.a.v. Herindelingsontwerp Goeree‐Overflakkee 
Postbus 90602 
2509 LP Den Haag 
 
___________________ (Plaats), ___________________ (Datum) 
 
Betreft: Zienswijze Herindelingsontwerp Goeree‐Overflakkee 
 
Geacht college, 
 
Graag maak ik gebruik van de mogelijkheid om een zienswijze te geven op het Herindelingsontwerp 
Goeree‐Overflakkee. Een herindeling is naar mijn mening niet nodig, niet wenselijk en heeft 
onvoldoende draagvlak. Ik zal deze drie argumenten hieronder nader toelichten. 
 
Een herindeling is niet nodig: Goedereede heeft voldoende bestuurskracht 
De recent uitgevoerde bestuurskrachtmonitor heeft uitgewezen dat de gemeente Goedereede over 
voldoende bestuurskracht beschikt1. Goedereede scoort op de diverse beoordeelde punten heel 
goed, zowel op strategisch als uitvoerend gebied. Het niveau van dienstverlening is zelfs zeer goed te 
noemen. Bovendien blijkt dat Goedereede het meeste heeft geïnvesteerd in de eilandelijke 
samenwerking en er ook het meeste uit heeft gehaald. Bij enkele andere gemeenten is dit een punt 
van kritiek. Goedereede is goed in staat om in de toekomst aan haar opgaven te voldoen. Ik zie een 
verdere intensivering van de samenwerking dan ook als kans om de eilandelijke uitdagingen op te 
pakken. 
 
Een herindeling is niet wenselijk: de nadelen voor Goedereede zijn groot 
Ik ben van mening dat een herindeling veel nadelen met zich meebrengt. Allereerst vind ik het van 
belang dat het lokale bestuur dicht bij de burgers staat. Betrokken raadsleden die makkelijk aan te 
spreken zijn, weten wat er leeft onder de bevolking en zich hard maken voor de lokale belangen. Een 
dorpsraad zie ik niet als volwaardig alternatief omdat zij niet dezelfde invloed kunnen uitoefenen op 
de besluitvorming als raadsleden. Het door u uitgevoerde onderzoek ‘Herindeling gewogen’ bevestigt 
dat de afstand tussen bestuur en burger toeneemt2. Een ander zorgpunt is de toename van de 
fysieke afstand. In een gemeente waarbij de afstand van west naar oost circa 50 kilometer lang is zal 
ook de fysieke afstand tot de gemeente aanzienlijk toenemen. Ook dit wordt in het zojuist genoemde 
onderzoek bevestigd.  
 
Goedereede heeft enkele zeer specifieke eigenschappen. Te denken valt aan de eigen unieke 
identiteit, de politieke stabiliteit, de beleidsvelden toerisme en visserij en een hoog 
voorzieningenniveau. Ik ben er van overtuigd dat een nieuwe gemeente Goeree‐Overflakkee er op de 
lange termijn niet voor zal kiezen om drie zwembaden op het eiland open te houden. Bovendien 
bezit iedere kern in de gemeente Goedereede een eigen multifunctionele ruimte. Ik vrees voor het 

                                                            
1 Bestuur & Management Consultants (2007). Geen kop zonder eiland. Bestuurskrachtmonitor Goeree‐
Overflakkee. Goedereede.  
2 Berenschot (2008). Herindeling gewogen. Een onderzoek naar de doelen, effecten en het proces van 
herindelingen. Pp. 71‐73. 
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voortbestaan van deze publieke voorzieningen, die juist zo’n belangrijke maatschappelijke functie 
vervullen. 
 
Goedereede heeft al vele jaren een stabiel financieel beleid. Een herindeling zal mogelijk een 
negatief effect hebben op de financiële stabiliteit, die juist in een tijd van economische crisis zo 
belangrijk is. In het herindelingsontwerp wordt bevestigd dat de deelname van Goedereede 
noodzakelijk is om de financiële problemen van de andere gemeenten op te lossen3. Twee 
gemeenten hebben zelfs nog geen sluitende meerjarenbegroting. Dit is een ernstige situatie die wat 
mij betreft aantoont dat een eventuele nieuwe gemeente geen gezonde financiële basis zal hebben.  
 
Een herindeling heeft geen draagvlak: 89% is tegen herindeling 
Bij de bevolking van Goedereede is geen draagvlak voor een herindeling op Goeree‐Overflakkee. De 
gemeente Goedereede heeft in 2009 besloten om de uitkomst van het rapport van de commissie 
Schutte aan ons als burgers voor te leggen in de vorm van een schriftelijke enquête. De uitslag van 
deze enquête was duidelijk. Met een opkomst van maar liefst 62% heeft 89% gekozen voor 
zelfstandigheid en intensievere samenwerking. Een duidelijk signaal waaruit nogmaals duidelijk blijkt 
dat een herindeling geen steun heeft van de bevolking. Het doorzetten van een herindeling is naar 
mijn mening in strijd met het uitgangspunt dat een herindeling van onderop zou moeten komen. 

 
Zoals u uit mijn zienswijze kunt opmaken ben ik een tegenstander van de voorgenomen eilandelijke 
herindeling. Ik verzoek u dringend de herindeling niet door te voeren en het duidelijke geluid van de 
burgers van Goedereede serieus te nemen. 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
__________________________ (Handtekening) 
 
__________________________ (Naam) 
 
__________________________ (Adres) 
 
__________________________ (Postcode & Woonplaats) 
 
 
 
 
 
 

                                                            
3 Gedeputeerde Staten van Zuid‐Holland (2010). Herindelingsontwerp Goeree‐Overflakkee. Den Haag, pp. 31‐
33. 


